
 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 22. mája 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

vo  malej  zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná  4, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Pavol Jančovič, Mikuláš Sliacky, Anka Hnátová 
(online), Petra Azacis (online) 
Neprítomní: Lukáš Jurko 
Ospravedlnení: Lukáš Jurko 
Neospravedlnení: 

 
Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Videotvorba, sociálne siete za máj 2024 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Miky Sliacky hodnotil, že 
v aktuálnom čísle je užitočných servisných informácií. „Dobre je zvládnutá aj téma oceňovania 
a predstavenie osobností Dúbravky.“ 
Anka Hnátová vyzdvihla historickú dvojstranu. Pavol Jančovič kladne hodnotil informáciu o otvorení 
K Parku a článok o ochotníckom divadle a ich  pripravovanej premiére. 

Maroš Repík osobitne ocenil užitočnosť prehľadu prázdninových táborov pre deti. Pripomienkoval len 
vymenovanie výsledkov a faktov v rámci bowlingovej ligy seniorov, čo je podľa neho čitateľsky 
neatraktívne. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie júnové číslo r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 6 



Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

K bodu č. 3 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Rozprava sa týkala aj 
počtu videí na sociálnej sieti Dúbravka-mestská časť Bratislavy a počtu videí redaktora na stránke 
Dúbravské videonoviny. 
Pavol Jančovič pripomienkoval nekoncepčnosť a priveľkú rôznorodosť pri videách na sociálnych sieťach 
a chýbajúci content plán. 
Analýze videí sa venoval Maroš Repík. Kladne hodnotil vytvorenie akejsi grafickej šablóny od 
videoredaktora, hoci video z Gallayovej má úplne odlišnú grafiku a typografiu a je priveľmi prestrihávané 
a sekané. „Cez stránku mestskej časti boli zverejnené len štyri videá za mesiac od redaktora plateného 
obcou, 13 videí bolo zverejnených cez jeho stránku.“ 
Maroš Repík upozornil aj na vulgarizmus v piesni vo videu K Park, ktorý by si mal redaktor pri 
spracovávaní všimnúť a nemal by tam byť. „Moderné reels máme od Lukáša z akcie Letničky a je to rozdiel. 
Vo videách pána Lattachera úplne zmizol komentár, titulky sa v niektorých videách, napríklad z Galavečera 
nedajú čítať.“ 
Členovia opakovali, že by bolo fajn točiť krátke reels niekoľko sekundové videá na sociálnu sieť, ktoré 
mávajú dobrú sledovanosť. 
Spoluprácu na galavečere v súvislosti so spracovaním medailónov osobností kladne hodnotila Petra Azacis. 
„Pripravil to na galavečer pekne a bol zdielny.“  
Predseda komisie Juraj Štekláč informoval členov o maile od starostu Martina Zaťoviča, ktorý sa týka 
rozhovoru vedenia obce s redaktorom videí a aj zverejňovaní na stránke Dúbravské videonoviny. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia diskutovala o videotvorbe, vyjadrila pripomienky k spracovaniu videí a berie ich na 
vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu č. 4 
V bode Rôzne neprijala komisia žiadne uznesenia.  
 
 
Zapísal:       Overil:  
 tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
 
V Bratislave dňa 24. mája  2024 
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